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Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) 

Datum: maandag 20 november 2023 

Aanwezig: 

Bestuur: 

Wouter van Elst, Siska Griffioen, Simon van der Lugt, Eelco van Dijk, Justus van der 

Brugge, Valerie Krisman, Louis Bonder, Guido Frankfurter, Polly Levens, Henriëtte 

Broekema, Ronald Suer, Nol Westermann, Erik Dirksen, Bert Aukema, Dhian Sioe Lie 

Caroline van Alphen (voorzitter), Yves Boeltjes de Vries (penningmeester), Casper 

Vuurmans (bestuurslid), Fleur Siedenburg (bestuurslid), Andrea Wiegman (bestuurslid) 

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering. Middels een voorstelronde van aanwezige leden worden de 

aanwezigen genoteerd. De voorzitter benoemt dat dit de tweede ALV in 2023 is, ter opvolging van de 

vergadering op 9 mei 2023. De volgende punten staan op de agenda: 1) de contributieverhoging en 2) 

de begroting 2024.  

2. Het advies van de contributiecommissie

Tijdens de vorige ALV op 9 mei 2023 zijn Bert Aukema, Fokke Jan van der Tol, Sara Platon, Fleur 

Siedenburg en Carolyn Wever ingegaan op het voorstel om een commissie te vormen en een advies 

op te stellen betreffende een mogelijke contributieverhoging in 2024. Het advies van de 

contributiecommissie is voorafgaand aan deze vergadering naar de leden gestuurd. De 

contributiecommissie adviseert om de contributie voor het jaar 2024 te verhogen met 14%, van € 35 

naar € 40. 

Penningmeester Yves Boeltjes de Vries wijst op de inflatie van 27,7% sinds 1 januari 2015 en 

benadrukt dat de verhoging van de contributie, door stijgende uitgaven, nodig is. 

Bert Aukema (lid contributiecommissie) licht het advies toe, waarbij hij benadrukt dat uitsluitend 

geldt voor 2024, in verband met het binnenkort herijken van de samenwerkingsovereenkomst tussen 

de AUV en de UvA. Daarna kan de hoogte van de contributie opnieuw bekeken worden voor het jaar 

2025 en desgewenst de daarop volgende jaren. 

5. Vragen en opmerkingen over het advies van de contributiecommissie

Mevrouw Griffioen vraagt naar de afdracht van geassocieerde verenigingen. De penningmeester licht 

toe dat de afdracht onveranderd 50% van het contributiebedrag is. Geassocieerde verenigingen 

beslissen zelf of ze de verhoging volgen. 

De heer van Dijk (lid kascommissie) vraagt naar toekomstige plannen voor contributieverhoging. De 

penningmeester geeft aan dat dit afhangt van de toekomstige nieuwe samenwerkingsovereenkomst. 

Tot slot wordt het risico van ledenopzeggingen vanwege de verhoging besproken. De voorzitter 

benadrukt dat we verwachten dat de contributie verhoging zal opwegen tegen de mogelijke 

opzeggingen, maar dat dit natuurlijk niet met 100% zekerheid te voorspellen is.  
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6. Stemming contributieverhoging

Er worden, buiten het bestuur, 15 stemmen vóór de verhoging geteld. Er zijn geen onthoudingen en 

geen tegenstemmen. 

7. Begroting 2024 en financiële toelichting

De penningmeester heeft een begroting voor 2024 opgesteld op basis van de nieuwe contributie van € 

40. De realisatie in 2022 en begroting 2023 staan daarbij ter vergelijking ook vermeld.

De penningmeester staat stil bij de gewenste verbeterpunten die naar voren kwamen bij de vorige 

vergadering met betrekking tot de begroting 2024:  

- de UvA-senioren zijn apart benoemd zowel bij de contributie inkomsten als de kringkosten

- de benaming van ‘afdrachten’ is aangepast naar ‘bijdragen van de geassocieerde

verenigingen’. De geassocieerde verenigingen bepalen en innen hun eigen contributies en

dragen 50% af aan de AUV.

- er is een verhoogd budget beschikbaar voor (kring/cluster)activiteiten

- de bijdrage aan cultureel podium SPUI25 is opgezegd

- de post datakwaliteit is komen te vervallen

9. Vragen en opmerkingen over de begroting 2024

Mevrouw Griffioen vraagt naar de opzegging van SPUI25 en benadrukt het belang van meer 

zichtbaarheid van de AUV. De voorzitter antwoordt dat de UvA haar partnerschap nog voortzet met 

SPUI25 en dat de link dus niet verloren is.  

De heer Westermann en de heer Derksen geven aan dat ze de begroting graag, net zoals het advies, 

toegestuurd hadden gekregen als bijlage voorafgaand aan de vergadering. Dit had de leden meer 

inzicht en ruimte gegeven om zich voor te bereiden. De penningmeester licht toe dat we dit hebben 

overwogen, maar dat we het zo hadden afgesproken op de ALV in mei dit jaar.  

Een vooruitgang is dat we nu voor aanvang van het jaar de begroting goedkeuring, in plaats van deze 

pas tijdens de ALV in mei te presenteren.  De penningmeester zegt toe volgend jaar voorafgaand aan 

de vergadering de begroting toe te sturen. 

10. Stemming begroting 2024

Er worden 13 stemmen vóór en 2 onthoudingen genoteerd, er zijn geen tegenstemmen. 

11. Afsluiting

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn en haar komst en deelname en sluit de vergadering. 


